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内容概要

　　职称英语自从实行全国统一考试以来，以其独特的题型，较高的难度要求，使得许多考生不太适
应。
目前参加初级、中级和高级职称评定的同志由于种种原因，有的只是自学过一些英语，有的学的是俄
语或日语，有的在实际工作中与英语接触甚少，这使得许多同志的英语基础较为薄弱。
针对以上客观事实，我们组织工作在教学第一线的教师编写了这套《全国专业技术人员职称英语等级
考试丛书》。
本套丛书根据最新考试大纲编写，具体特点如下：　　①详尽列举了常考的词汇和语法考点；　　②
剖析了各种题型的解题技巧；　　③荟萃了历年优秀真题；　　④列举了大量的专项练习题；　　⑤
由于初级、中级和高级考试内容没有太严格的区分，因此本套丛书适用于各个级别。
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书籍目录
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章节摘录

　　全国职称英语等级考试　　全真模拟试题（一）　　第一部分：词汇选项（第1～15题，每题1分
，共15分）　　下面共有15个句子，每个句子中均有1个词或短语划有底横线，请从每个句子后面所给
的4个选项中选择1个与划线部分意义最相近的词或短语。
答案一律涂在答题卡相应的位置上。
　　1　During the game,the morale of the athletes is extremely important.　　A　strategy　　　　　　B
　luck　　　　C　confidence　　D　attitude　　2　Concrete is a durable,watertight,and incombustible
material that is, moreover, inexpen-　　sive to make.　　A　in addition　　B　more or lessC　however　　
　　　　D　consequently　　3　What a juicy morsel it is?　　A　tidbit　　　　　　　B　savory　　　
　　C　gossip　　　　D　steak　　Mounting evidence indicates that acid rain is damaging historic sites in
Boston and Phila-　　delphia.　　A　Hanging　　　B　Tentative　　　　C　Increasing　　　　　D
　Irrefutable　　The nocturnal habits and mournful cries of owls have made them objects of superstition for　
　some people.　　A　strange　　　　B　secret　　　C　frightful　　　　　　D　sorrowful　　The
English first attempted to settle in Maine at the mouth of the Kennebec River in 1607.　　A　edge of　　　　B
　elbow in　　C　entrance to　　D　source of　　Neighboring states often sign trade agreements with one
another.　　A　Peaceful　　　　　　B　Friendly　　C　Adjacent　　　D　Developing　　Parachutes
are not a new invention.　　A　a valuable　　　　　B　a lucky　　　　　C　a recent　　　　　　D
　an unknown　　Cactus plants have spines that prevent animals from nibbling them.　　A　ruining　　　
　B　reaching　　C　climbing　　　D　gnawing　　10　There are notices to the eontrary,a great deal of
technical writing is at best awkward and　　at worst actually unclear.　　A　denials　　　　　　B　laws　　
　　C　attempts　　　D　ideas　　11　The students will be notified regarding the college entrance
examination.　　⋯⋯
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